
اعزام میرزایی به جام 
ریاست فدراسیون 
جهانی پاراتکواندو

لیــا میرزایــی تنهــا پاراتکواندوکار 
زن ایرانــی اســت کــه در پنجمیــن 
دوره مسابقات پاراتکواندوی جام 
ریاســت فدراســیون جهانــی بــه 

میزبانی اردن حضور دارد.
ت  بقا مســا ه  ر و د پنجمیــن 
ســت  یا ر م  نــدوی جــا ا تکو را پا
فدراســیون جهانــی تحــت عنــوان 
جــام »شــاهزاده حمــزه« فــردا بــه 
میزبانــی اردن در شــهر امــان و بــا 
حضــور ۴۷ شــرکت کننده برگــزار 
می شــود که ســعید صادقیان پور، 
محمدطاهــا حســن پور، مهــدی 
 ، بخــت علیرضــا   ، هنمــا ر ر پو
و  حقیقت شــناس  میرمحمــد  ا
حامد حق شناس در بخش مردان 
نفــرات اعزامــی بــه این مســابقات 
یــی« بــا  هســتند و »لیــا میرزا
توجــه بــه بــالا بــودن رنکینگش به 
عنوان تنها نماینــده پاراتکواندوی 
بانــوان در ایــن جــام حضــور دارد. 
جــام ریاســت فدراســیون جهانــی 
بــه منظــور ارتقای رنکینــگ و برای 
کسب تجربه است که بعد از پایان 
ایــن رقابت هــا و بــا اعــام رنکینگ 
جدیــد پاراتکوانــدوکاران از ســوی 
نــی مشــخص  ســیون جها فدرا
می شــود که چه تعداد ورزشکار از 
طریق ســهمیه رنکینگ می توانند 
به پارالمپیک پاریس اعزام شوند.

  
سپاهان مس را برد، 

مهرسان از هوران 
گذشت

تیم هــای والیبــال بانوان ســپاهان 
و مهرســان رقبای خــود را در هفته 
دوم لیــگ برتــر شکســت دادنــد. 
هفته سوم لیگ برتر والیبال بانوان 
روز جمعــه از ســاعت ۱۱ با برگزاری 
۲ دیــدار آغــاز شــد. در ایــن هفتــه 
از رقابت هــا تیــم والیبــال بانــوان 
ســپاهان در ادامــه موفقیت هــای 
خــود روز گذشــته میهمــان مــس 
نســت  ا بــود کــه تو ن  رفســنجا
حریفــش را بــا نتیجــه ۳ بــر یــک 
مغلــوب کــرده و بــا یــک بــرد دیگر 
بــه خانــه برگــردد. مهرســان تهران 
هم موفق شــد با نتیجه ۳ بر صفر 

هوران یزد را شکست دهد.

  
دونده های نیمه ماراتن 

در قهرمانی آسیا
دونده هــای نیمــه ماراتــن ایــران 
در اولیــن دوره رقابــت  قهرمانــی 
آســیا بــه میزبانــی دبــی شــرکت 
می کننــد. محمد جعفــر مــرادی، 
صابــر چرخــی و منصور بیات ســه 
دونــده ای هســتند کــه پنجشــنبه 
بــا همراهــی جــواد خسرو شــیری 
بــرای حضور در اولین دوره رقابت 
دوی نیمــه ماراتــن قهرمانی آســیا 
بــه دبــی رفته اند. آنهــا صبح دیروز 
اولیــن تمریــن را بــا دویــدن در 
خیابــان کنــار هتــل انجــام دادنــد 
تــا بــرای مســابقه امــروز آمــاده 
باشــند. اولین دوره مســابقه دوی 
نیمــه ماراتن قهرمانی آســیا امروز 

برگــزار می شــود.

انصراف استرالیا از 
هندبال قهرمانی 

آسیا
تیم استرالیا از حضور در مسابقات 
هندبال قهرمانی آسیا انصراف داد. 
بــا انصــراف اســترالیا از مســابقات 
هندبال قهرمانی آســیا، قزاقستان 
جایگزیــن ایــن تیم شــد. بر همین 
اساس و با توجه به حضور استرالیا 
در ســید ۳، با تصمیم فدراســیون 
هندبــال آســیا، قرعه کشــی بیــن 
چهار تیم سید ۴ یعنی ژاپن، چین، 
چیــن تایپــه و نیوزیلنــد بــه همــراه 
قزاقســتان کــه جایگزین اســترالیا 
در ســید ۳ شده، انجام می شود تا 
مشخص شود کدام تیم می تواند 

در سید ۳ قرار بگیرد.
 

 zخبر

انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

فرهاد شارکی:

خاطیان باخوداظهاری تخفیف می خورند

فرهــاد شــارکی قائــم مقــام دبیــرکل ســتاد ملــی مبــارزه بــا دوپینــگ در مــورد 
امــکان کاهــش مــدت محرومیت ورزشــکاران دوپینگی، توضیح داد. شــارکی 
در خصــوص امــکان بخشــودگی بخشــی از محرومیــت ورزشــکاران دوپینگی 
می گویــد: »تنهــا راه ممکــن برای کاهش بخشــی از دوره محرومیت ورزشــکار 
خاطی، همکاری اساسی با ایران نادو و خوداظهاری است. امکان کاهش یک 
ســال محرومیــت در صــورت پذیرش دوپینگ برای ورزشــکاران وجــود دارد.«

هاشمیه متقیان:

منتظر پاسخ  فدراسیون جهانی هستم

هاشمیه متقیان قهرمان پرتاب نیزه پارالمپیک توکیو در خصوص شکایتش 
از مســئولان برگــزاری بازی هــای پاراآســیایی چیــن می گویــد: »امیــدوارم 
پیگیری های کمیته ملی پارالمپیک از ســوی فدراســیون جهانی جواب بدهد 
و با پس گرفتن مدالم به حقم برسم. فعلاً منتظر جواب شکایت کمیته ملی 
پارالمپیک به فدراسیون جهانی هستم تا ببینم سرانجام مدالی که چینی ها 

بــا بی عدالتــی از مــن گرفتند به دســتم می رســد یا خیر؟«

علی خلیلی:

افزایش زیرساخت ها به توسعه ورزش قهرمانی کمک می کند

علــی خلیلــی رئیــس فدراســیون ورزش همگانــی بــا اشــاره به ســاخت یک 
مجموعــه ورزشــی مجهــز بــا همــکاری چینی هــا در ســطح تهــران معتقــد 
اســت: »بــا توجــه بــه تجربــه اســتانی خــود در ورزش کشــور؛ بــه طــور قطع 
هرچه زیرســاخت ها قوی باشــد در توســعه ورزش قهرمانی تأثیرگذاری آن 
را بیشــتر خواهیم دید. ســاخت اســتادیوم مجهز ســوای یک اقدام موثر و 

خــوب، می توانــد ویتریــن و آبــروی ورزش کشــورمان باشــد.«
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ایــن کار  بــه  می کنیــم. چــرا جوانــان را 
نمی کشــانیم. می رویــم دنبــال کســی کــه 

بســکتبال را کنار گذاشــته اســت.
  مثال می زنی؟

فائــزه: منظــورم ایــن اســت که بســکتبال 
زنــان و مــردان بایــد بــا هــم رشــد کننــد. 
باید یک رهبر داشــته باشــیم. مثاً وقتی 
النــی را می آوریــم اعضــای کادر آموزشــی 
همیــن ســرمربیان تیم هــای لیــگ برتری 
کشــورمان باشــند که زیر نظر او ارتقا پیدا 
کننــد وقتــی بــه باشــگاه ها برمی گردنــد 
همــان متــد را در تیم هــا آمــوزش دهنــد، 
وگرنــه همــه چیــز بــه هــم می ریــزد و بــا 
بازگشــت بــه اردو، النــی تمــام آموزش هــا 
را بایــد از اول بــه بازیکنانــش یــاد بدهــد.

   چرا با اینکه مربیان درجه یک 
جهانی را آورده ایم ولی بازیکنان ما 

هنوز ایراد پایه ای دارند؟
گلشــید: بــه نظرم بازیکنان بایــد از همان 
اول یعنی ۱0 یا ۱5 ســالگی یاد بگیرند و در 

قانون تیمی رشــد کنند.
   شاید بهتر باشد شما بازیکنان 

آموزش دیده و باتجربه بازیکنان پایه 
را رشد دهید؟ شاید این راه سریع تر 

نتیجه دهد؟
دلارام: مــن فقــط بازی هــای جوانــان را 
دیــده ام. شــاید جوانان تیــم را هم بعضی 
وقت ها کنار کشــیدم و مواردی را گوشــزد 
کــردم. ولــی در کادر فنــی تیم هــای ایرانی 

شــاید حساســیت به وجــود آیــد.
   خــوب چــرا کاری مثل کیمیا یزدیــان و فائزه 
شــهریاری نمی کنیــد و آکادمــی تأســیس 

نمی کنیــد؟
دلارام: در فکرش هستیم. می خواهیم با 

زدن یک آکادمی دینم را ادا کنم.
گلشــید: بــه نظــرم اگر مجوز مربیــان مرد 
را بگیرنــد خیلــی بــه نفــع تیم هــای ملــی 
بانــوان اســت چــون آنهــا تجربــه میادیــن 

بیشــتری دارنــد.
    فائزه از آکادمی تو چقدر استقبال 

شده؟
فائــزه:  خیلی هــا زنــگ می زننــد به صورت 
خصوصــی بــا آنهــا کار کنــم، ولــی مــن 
معتقــدم بســکتبال رشــته تیمی اســت و 
در قالــب تیــم بایــد تمرین کــرد و آموزش 
دیــد. هــر چنــد در آکادمی هــم به صورت 
انفــرادی آموزش می دهیم ولی باید گفت 
بازی هــای گروهــی زیــادی می گذاریم. در 

کل اســتقبال زیــاد اســت.
  هر سه نفر شما سه رئیس 

فدراسیون را تجربه کردید. به 
نظرتان کدام یک از آنها توجه 

بیشتری به بسکتبال زنان داشت؟
مــن  مشــحون  آقــای  زمــان  در  دلارام: 
خــودم بــه تیم ملی رســیدم. اصاً توجهی 
نداشــت. جــوری شــده بــود کــه یــک بــار 
بــا کادرمــان بــرای تمریــن تیــم ملــی رفته 
بودیم، دختران را مســخره کرد. می گفت 
کجــا می خواهید بروید ترکیه می خواهید 
برویــد و می خندیــد. مــا خیلــی ناراحــت 
شــدیم. ولی واکنشــی نشــان نمی دادیم. 
ولــی از زمان ریاســت طباطبایی با شــروع 
بازی هــای ســه نفــره، توجــه بیشــتر شــد، 
اما بیشــترین توجــه در دوره آقــای داوری 
صــورت گرفــت کــه مربــی خارجــی بــرای 
تیــم ملــی زنــان آوردنــد کــه نتیجــه اش 
صعــود به فینــال ما بود. زمــان طباطبایی 
تیم ســه نفره را حتی به انتخابی المپیک 

فرســتادند.
گلشــید: در زمان مشــحون توجه کمی به 
مــا شــد. جوری شــده بود که روتیــن وار به 
اردو می رفتیم ولی نهایتاً کنســل می شــد. 
در دوره طباطبایی توجه در بسکتبال سه 
به ســه زیاد بود. اما امســال داوری دست 
به کار بزرگی زد و مربی خارجی آورد. مربی 
مــرد مثــل آقای قنبری را به کادر ما اضافه 
کــرد و خیلــی مــوارد را در این ســن از آقای 
قنبری یاد گرفتیم. باید از او تشکر کنیم. 
از ســاعت 6 صبح می آمد و برای تک تک 

ما وقت می گذاشــت.
بچه هــا  را  صحبت هــا  همــه  فائــزه: 
رئیــس  یــک  بایــد  نظــرم  بــه  کردنــد. 
فدراســیون جرأت داشته باشد روی زنان 
ســرمایه گذاری کنــد. در دوره طباطبایــی 
مــن ایــن جــرأت را ندیــدم کــه بســکتبال 
5 نفــره را بــه بازی هــای دوســتانه ای چون 
ویلیــام جونــز بفرســتد. زمــان او هــر وقت 
صحبــت از پنــج نفــره می شــد می گفتنــد 
باشــد، ولــی زود خداحافظــی می کــرد. 
دربســکتبال ۳ نفــره هــم در حــق مــن 
کــه خیلــی ظلــم شــد. ولــی در دوره آقــای 
داوری می بینــم او ریســک کــرد و مــا را بــه 
تورنمنت های بین المللی فرســتاد. مربی 
خارجــی آورد، همیــن کــه دیده می شــویم 
را  مــا  مــردم  می رویــم  بیــرون  وقتــی  و 

می شناســند خیلــی خــوب اســت.
دلارام: باورتــان می شــود مــا بازی هــای 
دوســتانه خوب نداشــتیم.در زمــان آقای 
داوری ایــن دیدارهــا را بــه مــا اختصــاص 
دادنــد. دیگر در بازی های رســمی دســت 

و پایمــان نمی لــرزد و می جنگیــم.
   تا به حال شده از مصاحبه و 

خبرهایی که در شبکه های مجازی 
و رسانه ها نوشته می شود گله مند 

باشید؟
گلشــید: پیــش می آید ولی یک ورزشــکار 
حرفــه ای بایــد در هــر زمینــه ای قدرتمنــد 
برخــورد کنــد و جــا نزنــد. مــن خــودم، 
دیدم یک خبرنگار ورزشــکاری را دوســت 
نداشــت و بــه هــر نحــوی او را تخریــب 
می کــرد. بــه نظــرم کســی کــه عشــق بــه 

هدفــش دارد بایــد بجنگــد.
دلارام: خیلــی پیــش آمــده. ولــی نــه از 
تعریف هــا بلندپــروازی برای خــودم کردم 
و نــه انتقــادات ناراحتــم کــرد. مــن مســیر 
خــودم را رفتــم. فضــای مجــازی جلــوی 

مســیر مــا را نمی گیــرد.
فائزه:  من کاً شــخصیتم به نحوی است 
کــه حــرف مــردم برایم مهم نیســت. حالا 
دمشــان گــرم تعریــف می کننــد اگــر هــم 

نکردنــد دقــت نمی کنم.
  لیگ بسکتبال مردان افت کرده، 
ولی لیگ زنان در مسیر پیشرفت 

است.
دلارام: فکــر می کنــم شــرایط اقتصادی و 

وضعیت اسپانســرها بدتر شــده اســت.
فائــزه: مــن فکر می کنم بــه خاطر مربیان 
هــم هســت. مربی با بازیکــن جوانش لج 
می کنــد و او را تــه نیمکــت می نشــاند. در 
لیگ مردان بازیکن ســالاری زیاد اســت. 
امــا در تیم هــای زنــان اصــاً چنیــن چیزی 
نیســت. بســکتبال زنان لیگ خوبی دارد 

و بازیکنان تقســیم شــده اند.
گلشــید: مــن دوســت دارم حداقل 6 تیم 
قدرتمنــد باشــد تــا بازی هــای خــوب و 

حساســی داشــته باشــند.
   چرا لژیونر نمی شوید؟

میادیــن  در  بیشــتر  بایــد  مــا  فائــزه: 
بین المللــی دیــده شــویم و قــول می دهم 

شــویم. لژیونــر  حتمــاً 
   در والیبال لژیونر زیاد داریم؛ علتش 

چیست؟
دلارام: در والیبــال مــردان زودتــر لژیونــر 
شــدند و علتــش ایــن اســت کــه تکنیــک 
زیــادی نمی خواهــد. والیبال مــا قدرتمند 
اســت، ولــی بســکتبال خیلــی تکنیــک 
زنــان  از  خیلــی  ببینیــد  می خواهــد. 
والیبالیســت مــا می رونــد ترکیــه در حالی 
کــه ایــن رشــته در ترکیــه ســطح بالایــی 
نــدارد. اما در بســکتبال متفاوت اســت و 

ترکیــه از تیم هــای مطــرح اســت.
فائــزه: بحــث دیگــر اینکــه آنهــا ۱8 ســال 
بــازی  بین المللــی  میادیــن  در  اســت 
کرده انــد ولــی ما حداقل 6-5 ســال اســت 
کــه حجاب مــان تأییــد شــده اســت. مــن 
یــادم هســت پنــج ســال در رده هــای پایه 
در تیــم ملــی بــودم. بعــد یــک دفعــه در 
ســالن غذاخــوری خانــم کــرم زاده می آمد 

و می گفــت رایزنی هــا جــواب نــداد و اعزام 
لغــو شــد. مــا یــک روز بــازی بــا عــراق هــم 

آرزوی مــان بــود.
  مهم ترین دلیل حضور شما در 

بسکتبال قد بلند بود؟
گلشــید: مــن از دبســتان هندبــال بــازی 
می کــردم ولــی بعــد از طریــق اقوامــم کــه 
بســکتبال بــازی می کردنــد و مرتــب بــه 
مــن می گفتنــد بــا ایــن قــد چرا بســکتبال 
بســکتبال  بــه  پــا  اینجــوری  نمــی روی، 
گذاشتم. در همان اول با خانم دارستانی 
کار کــردم. خــودم هــم بــه خاطــر فیزیکم 

شــدم. عاقه منــد 
دلارام: مــن از چهارم دبســتان عاقه مند 
شــدم. البته آن موقع چندان هم قدبلند 
نبودم. بعد از آن در تیم مدرسه و... ادامه 
داشــت تا بــه تیم باشــگاهی و ملی رفتم. 

معلــوم نبــود که قدم بلند می شــود.
فائــزه: در تعطیات تابســتانی مــادرم مرا 
در سه رشته هندبال، والیبال و بسکتبال 
ثبت نــام کــرد تا از دســتم راحت شــود. در 
هــر ســه تیم بــودم، ولی مربی بســکتبالم 
بــه من گفت یکــی را باید انتخاب کنی که 

من بســکتبال را انتخاب کردم.
  می گویند بسکتبالی ها باید باهوش 

باشند. این را قبول دارید؟
رونــد  باهــوش،  بازیکنــان  بلــه،  دلارام: 
ممکــن  اســت.  بیشــتر  صعودی شــان 
است قدش بلند باشد ولی هوش زیادی 
نداشته نباشد تا یک رده ای خودش را بالا 
می کشــد، ولــی در همانجــا ممکن اســت 

متوقــف شــود.
   به نظرت الان تیم ملی زنان به جایی 

رسیده که یک خوابگاه، یک کمپ 
و سالن جداگانه ای برای خودش 

داشته باشد؟
دلارام: والیبالی هــا یک کمپ جداگانه ای 
دارند. ما هم باید ســالن جداگانه داشــته 
باشــیم تــا هــر وقــت مربــی نیــاز داشــت 

تمرین کنیــم و....
فائزه:  زنان به همه آنها نیاز دارند.

  از نرفتن به هانگژو ناراحت نشدید؟
دلارام:  ۳ بــه ۳ را کنســل کردند.بــرای 
اینکه شــانس مدال نداشــتند. مگر بقیه 

را بردنــد مــدال گرفتنــد؟
فائــزه: یــک نکته جالــب اینکــه بچه های 
اندونــزی بــه مــا پیــام دادنــد و گفتنــد چرا 
نیامدیــد؟ در 6 مــاه بازیکــن تغییــر پیــدا 
می کنــد و رکورد می زنــد، چطور می توانند 
بگوینــد ایــن تیم مــدال می آورد یــا نه؟ ما 
اســم نمی خواهیــم بیاوریم واقعاً بررســی 

. کنید
   گلشید شما در دیویژن  B نبودید، 
در حالی که همه فکر می کردند که 
تو و آناهیس خداوردیان در ترکیب 
تیم ملی باشید. اما در ویلیام جونز 

خط خوردید.
گلشــید: هنــوز مــن در شــوک هســتم. 
قبــل اعــزام مربی مــرا بغل کــرد و گفت تو 
انتخــاب اول من هســتی و بعــد که رفتیم 
ویلیــام جونــز در روز پایانــی پیــش از اعزام 
در پیج اینســتاگرامی فدراســیون اســامی 
تیــم اعام شــد که من خط خــورده بودم. 
بعــد ســرمربی بــه مــن گفت این لیســت 
من نیست! دنبال توجیه نیستم. اما من 
بازیکنــی بــودم کــه در همــه روزهــای اردو 
حتــی یــک روز هــم غیبــت نداشــتم. ولی 
بازیکــن جوانــی که یک هفته ســر تمرین 
نیامــد، عضلــه پایــش را می گرفــت یا یک 
روز فامیلــش فــوت می کــرد و در کل یــک 

مــاه نبــود، در لیســت بود.
   مربیان ایرانی می گفتند شما در 
بازی های اول ویلیام جونز خوب 

نبودید!
در بــازی اول بازیکــن فیکــس بــه زمیــن 
رفتــم، ولــی بعــد از ســه دقیقــه مــرا روی 
نیمکت نشاندند. من در بازی دوم توسط 
مشاور اصلی النی در کوارتر سوم به زمین 

رفتــم و یــک دقیقــه بازی کــردم و.... 

نمی دانــم چطــور مربیان به همین راحتی 
از عملکردم صحبت کردند.

    با خود آقای جوادی صحبت کردی؟
صحبــت نکردم چون عادت به شــکایت 
کــردن ندارم. خط خــوردن حق بازیکنان 
دیگــری بــود. مــن از آقای جــوادی انتظار 
داشتم به موضوع رسیدگی کند. او از اول 
اردوهــا بــه مــا گفت کــه اجــازه نمی دهد 
کســی در تیمش حاشــیه داشــته باشد. 
از اول تمرینــات یــک مــواردی مــرا اذیت 
می کــرد و می خواســتم بــروم کنــار ولــی 
النــی مــرا کشــید کنــار و گفت اگــر به من 
اعتقــاد  داری بایــد بمانــی. مربــی ایرانــی 
کــه می گویــد مــن خــوب نبــودم وقتــی 
برگشــت تهــران ســریع بــه مــن زنــگ زد 
و بــرای تیمــش مــرا خواســت )بــا گریه(!

    دلارام شما آنجا در تیم بودید، 
حس کردید که تیم به گلشید نیاز 

دارد؟
واقعــاً جایش خالی بــود. بخصوص بازی 
فینــال، مــن فکــر می کنــم تنهــا کســی 
بازیکــن  کــه می توانســت جلــوی  بــود 
کانادایی الاصــل اندونــزی مقاومت کند. 
اگــر گلشــید بود نقــش پررنگی داشــت. 
متأســفانه یکســری مشــاوره های غلــط 
نگذاشــت. النــی تــازه بــه ایران آمــده بود 
و خیلــی مهــم بــود کمک هــای او چــه 
صحبتــی بــا او می کننــد چــون شــناخت 

کامــل از همــه مــا نداشــت.
فائزه: ما از نبود آناهیس و گلشید خیلی 
هم تیمی هــای  چــون  بودیــم  ناراحــت 
خوب ما هســتند. سال هاســت کنار هم 
تــوپ می زدیــم ولــی تصمیــم ســرمربی 

بــود.
  خانم ملک در مصاحبه ای گفته 

فدراسیون مربی ایرانی بیاورد.
هرســه: نگویید مگر قرار اســت به عقب 

برگردیم.
   از بین بسکتبال سه نفره و پنج نفره 

کدام را بیشتر دوست دارید؟
گلشــید: پنــج نفــره. کار تیمــی را بیشــتر 
دوست دارم. به نظرم فائزه می توانست 
یک بازیکن ایده آل برای ســه نفره باشــد 
ولــی حیــف کــه در آن زمان مربی خطش 

زد.
دلارام: هــر کــدام جذابیــت خــودش را 

دارد. مــن هــر دو را دوســت دارم.
فائزه: هر دو را دوست دارم.

   تماشای بسکتبال مردان چقدر 
روی پیشرفت بازی شما تأثیر 

می گذارد؟
گلشــید: مــن هــر وقــت مــی روم بــازی 
مــردان را نــگاه می کنــم بخصــوص بازی 
مسعود همســرم یا بازیکن هم پستی ام 
را کلــی چیزهای جدید یاد می گیرم. فردا 
ســر تمریــن می گویــم دلارام می خواهــم 

آن حرکــت را انجــام دهــم.
دلارام: مــن خــودم خیلــی نــگاه می کنم. 

بخصــوص بازیکــن هم پســت خودم.
فائــزه: یــک بخــش از یادگیــری بــه حس 
بصــری برمی گردد و من برای دیدن بازی 
بــرادرم کــه هم پســت مــن اســت خیلــی 
توجــه می کنم. نقاط ضعف او را می گیرم 

و هــم نکتــه جدید یــاد می گیرم.
  پاداش های تیم ملی در آسیا شما را 

خوشحال کرد؟
دلارام: کاً پاداش خوب است، انگیزه ما 
را بیشــتر می کــرد. حتــی آن یــک نفر هم 
کــه ته نیمکت نشســته و بــازی نمی کند 
دوســت دارد تیم برنده باشــد. احساس 

می کنــی کــه دیده می شــوی.
   ورزشکاران در سفرهای برون مرزی 

اغلب سراغ برندهای ورزشی 
می روند. مگر همین برندها در ایران 

نیست؟
فائــزه: بــه خاطــر اینکــه همــه زندگــی ما 
ورزش اســت. صبــح از خانه در می آییم و 
شــب برمی گردیــم لباس ورزشــی تنمان 
هســت. یــا مشــغول تمریــن هســتیم یا 

مســابقه.
   شما هم مثل محمد جمشیدی و 

صمد نیکخواه بهرامی به فکر تولید 
لباس ورزشی هستید؟

فائزه: من که برند خودم را تولید کردم.
دلارام و گلشید: دنبالش هستیم.

   به نظر شما ورزش در ایران آینده 
دارد؟

فائــزه: دارد. انــرژی و روحیه ورزشــکاران 
اســت که جامعه ما را حفظ کرده اســت. 
آنهــا بــا تمام وجــود برای ســرافرازی وطن 
تاش می کنند و خوشــحالی را به جامعه 
منتقــل می کنند. به نظرم جایگاه بعضی 
از مدیران در فدراسیون ها اشتباه است. 
اگــر عجــول نباشــیم روزهای بهتــری هم 
بــرای مــا در پیــش اســت. حــالا در ایــران 
همــه چیز شــده فوتبال. مــردان فوتبالی 
با قراردادهای هنگفت زندگی خودشــان 
را بســته اند. اصــاً به حقوق ورزشــکاران 
جانباز و ســالم فکــر کرده اید؟ ما فقط به 

عشــق ایران بــازی می کنیم.
گلشــید: هیچ وقت بــه این موضوع فکر 
نکرده ایم. شــاید بحــث اقتصادی خیلی 

تأثیرگذار است.
بود.اگــر  ناامیــد  نمی شــود  دلارام: 
حمایت هــا بیشــتر شــود و جوان هــای 

شــوند. مانــدگار  ورزش  در  حاضــر 
  شما با خداحافظی حامد حدادی در 

این مقطع موافق بودید؟
درصــد  نمی دانیــم  خیلــی  دلارام: 
آســیب دیدگی حامــد چقــدر بــوده کــه بــا 
ادامــه بــازی بــه خــودش آســیب شــدید 
مــی زد یــا نــه؟ ولــی در کل جــام جهانــی 
فضای رقابتی ســنگینی دارد و از آن طرف 
هم می توانســت به تیم ملی در بازی های 
آسیایی کمک کند. کاش تصمیمش را در 
هانگــژو اجرایــی می کــرد. خداحافظی در 

چیــن برایــش باشــکوه تر می شــد.
  شما با بازیکن سالاری موافقید؟

دلارام: مــن موافــق نیســتم. مــن ترجیــح 
می دهــم کل تیــم تحت فرمان ســرمربی 
باشــند و این طــوری تیــم نتیجــه بهتــری 
می گیــرد. یــک بازیکــن بــزرگ درســت 
اســت باید نقش بازی کند اما در راســتای 
اهــداف تیــم نه اینکه خودش را جدا کند.

   اگر تینا عیسائیان برود شما از نظر 
سابقه باید کاپیتان بشوید. این 

مسئولیت را به شخص دیگر بدهند 
ناراحت می شوید؟

دلارام: بایــد در مــوردش صحبــت کــرد.
کاپیتــان بایــد مدیریــت کنــد نــه اینکــه 

خــودش را بالاتــر ببینــد.
فائزه: کاپیتان باید جنبه داشته باشد.
   گلشید تو که خودت و همسرت 
بسکتبالیست هستید، دوست 
داری فرزندت هم در این رشته 

فعالیت کند؟
گلشــید: واقعــاً یکــی از آرزوهــای مــن این 
اســت کــه فرزنــدم راه پــدر و مــادرش را 
بــرود. مــن حمایــت می کنــم و دوســت 

دارم بسکتبالیســت شــود.
   آرزوی دیرینه هر کدام؟

فائــزه: آرزو می کنــم هــر کــس هــر چقــدر 
تــاش می کنــد بــه هدفــش برســد.

گلشــید: امیــدوارم همــه زنــان ورزشــکار 
آنچه در بالاترین ســطح هســت را تجربه 

. کنند
دلارام: امیــدوارم مــن با تیــم ملی بازی در 
میــدان بزرگــی مثــل جام جهانــی را تجربه 

. کنم
    پنج بازیکن برتر را اسم ببرید؟

دلارام: مهدی کامرانی، گلشــید امیدیان، 
فائزه شــهریاری، محمد امینی و مســعود 

سلیمانی
گلشــید: مهدی کامرانی، فائزه شهریاری، 
دلارام وکیلی، مســعود ســلیمانی و حامد 

حدادی
فائــزه: خــودم، علــی شــهریاری، دلارام 
وکیلی، گلشــید امیدیان و حامد حدادی.

فائزه: در تعطیلات 
تابستانی مادرم 
مرا در سه رشته 

هندبال، والیبال 
و بسکتبال 

ثبت نام کرد تا از 
دستم راحت شود 

در هر سه تیم 
بودم، ولی مربی 
بسکتبالم به من 
گفت یکی را باید 
انتخاب کنی که 
من بسکتبال را 

انتخاب کردم

دلارام: من موافق 
بازیکن سالاری 

نیستم. من ترجیح 
می دهم کل 

تیم تحت فرمان 
سرمربی باشند 

و این طوری تیم 
نتیجه بهتری 
می گیرد. یک 
بازیکن بزرگ 

درست است باید 
نقش بازی کند اما 
در راستای اهداف 

تیم نه اینکه 
خودش را جدا کند

گلشید: واقعاً یکی 
از آرزوهای من این 

است که فرزندم 
راه پدر و مادرش 

را برود. من 
حمایت می کنم 
و دوست دارم 
بسکتبالیست 

شود


